

RÈGLEMENT No 353

Règlement à l'effet d'annexer une partie du territoire de la municipalité du village de Rosemont à la Ville de Montréal.

[SANCTIONNÉ PAR LE CONSEIL, EN L'ASSEMBLÉE DU
15 JANVIER 1906].

Attendu qu'il est de l'intérêt de la Ville de Montréal d'annexer à son territoire la partie du territoire de la municipalité du village de Rosemont, connue et désignée sous le No 172 et ses subdivisions des plan et livre de renvoi officiels de la Côte de la Visitation, pour faire partie du quartier Sainte-Marie, et que cette annexion ne peut que produire des avantages mutuels pour les deux municipalités, le Conseil de la Ville de Montréal décrète ce qui suit:

Attendu que, le 1er décembre 1905, un règlement a été adopté à cet effet en deuxième lecture par le Conseil de ladite Ville;

Attendu que ledit règlement a été approuvé par le conseil de la municipalité du Village de Rosemont, le 4 décembre 1905;

Attendu que les électeurs propriétaires de ladite partie de territoire à annexer, telle que ci-après décrite, ont été convoqués pour le 12 janvier 1906, après avis dûment donnés suivant la loi, aux fins d'approuver ou de désapprouver ledit règlement;

Attendu que, le douzième jour de janvier 1906, après que ledit règlement eût été soumis aux électeurs propriétaires présents, lesdits électeurs propriétaires ont approuvé ledit règlement, ainsi qu'il appert au certificat soumis au Conseil de ladite Ville, le 15 janvier 1906.

Attendu, enfin, que toutes les conditions requises par l'article 8 et autres de la section V de la charte de la Ville de Montréal, 62 Vict., chap. 58, ont été dûment remplies avant l'adoption finale de ce règlement;

A ces causes, à une assemblée spéciale du Conseil de la Ville de Montréal, tenue dans l'Hôtel de Ville, ce quinzième jour de janvier mil neuf cent six, en la manière et suivant les formalités prescrites dans et par l'acte d'incorporation de ladite Ville, à laquelle assemblée sont présents la majorité des membres de tout le Conseil, savoir: l'échevin S.-D. Vallières, maire-suppléant, au fauteuil, les échevins Larivière, St-Denis, Robertson, Clearihue, Dagenais, Lavallée, Robillard, Turner, Sadler, Gallery Ames, Wilson, Chaussé, L.-A. Lapointe, Ricard, Carter, Walsh, Sauvageau, N. Lapointe, Stearns, Payette, Lemay, Couture, DeSerres, Bastien, Marchand, Leclaire, Proulx, Paquin, Duquette et Major.

Il est ordonné et statué par ledit Conseil comme suit:

Section 1.—Le territoire ci-après décrit fera partie du quartier Sainte-Marie de la Ville de Montréal à toutes fins municipales quelconques:

“Ladite partie du territoire de la municipalité du village de Rosemont connue et désignée sous le No 172 et ses subdivisions des plan et livre de renvoi officiels de la Côte de la Visitation, est située sur la limite nord-ouest du quartier Hochelaga de la Ville de Montréal et est bornée comme suit: au nord-ouest par le chemin de la Petite-Côte; au nord-est par le No 173 des plan et livre de renvoi officiels de la Côte de la Visitation et partie de la limite Sud-ouest du quartier

BY-LAW No. 353

By-law to annex a portion of the territory of the municipality of the village of Rosemont to the City of Montreal.

[ASSENTED TO BY THE CITY COUNCIL, 15th JANUARY, 1906].

Whereas it is in the interests of the City of Montreal to annex to its territory that portion of the territory of the municipality of the village of Rosemont known and designated as No. 172 and subdivisions thereof, of the official plan and book of reference of the Côte de la Visitation, to form part of St. Mary's ward, and whereas such annexation cannot but be productive of mutual advantages for both municipalities, the Council of the said City of Montreal enacts as follows:

Whereas on the 1st December 1905, a by-law to that effect passed a second reading in the Council of the said City;

Whereas the said by-law was approved of by the Council of the municipality of the village of Rosemont, on the 4th December 1905;

Whereas the electors proprietors of real estate in the said portion of territory to be annexed, as hereinafter described, were convened in public meeting on the 12th January 1906, after due notice had been given according to law, for the purpose of approving or disapproving the said by-law;

Whereas on the 12th day of January 1906, after said by-law had been submitted to the electors proprietors of real estate who were present, the said by-law was approved of, as appears by the certificate submitted to the Council of the said City, on the 15th January 1906;

Whereas all the requirements of article 8 and others of the section V of the Charter of the City of Montreal, 62 Vict., chap. 58, were duly complied with previous to the final adoption of said by-law;

Therefore, at a special meeting of the City Council of the City of Montreal held in the City Hall, this fifteenth day of January, one thousand nine hundred and six, after the observance of the formalities prescribed in and by the act of incorporation of the said City, at which meeting a majority of the members of the whole Council are present, viz: Alderman S. D. Vallières, acting mayor, in the chair, Aldermen Larivière, St-Denis, Robertson, Clearihue, Dagenais, Lavallée, Robillard, Turner, Sadler, Gallery Ames, Wilson, Chaussé, L. A. Lapointe, Ricard, Carter, Walsh, Sauvageau, N. Lapointe, Stearns, Payette, Lemay, Couture, DeSerres, Bastien, Marchand, Leclaire, Proulx, Duquette, Paquin and Major.

It was ordained and enacted by the said Council as follows:

Section 1.—The territory hereinafter described shall form part of the St. Mary's ward of the City of Montreal for all municipal purposes:

“The said portion of the territory of the municipality of the village of Rosemont known and designated as No. 172 and subdivisions thereof, of the official plan and book of reference of the Côte de la Visitation, is situated on the north-west limits of the Hochelaga ward of the City of Montreal and is bounded as follows:—to the north-west by the Petite-Côte road; to the north-east by No. 173 of the official plan and book of reference of the Côte de la Visitation and part